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Rada školy je zriadená podľa § 24 zákona NR SR č.596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve

a  školskej  samospráve  a  o  zmene  a  doplnení  niektorých  zákonov,  vyhlášky  Ministerstva

školstva  Slovenskej  republiky  č.  291/2004  Z.z.,  ktorou  sa  určujú  podrobnosti  o  spôsobe

ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení,  o ich organizačnom a finančnom

zabezpečení s pôsobnosťou v rámci školy, pri ktorom je zriadená.

Rada školy je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje a presadzuje

verejné  záujmy  a  záujmy  žiakov,  rodičov,  pedagogických  zamestnancov  a  ostatných

zamestnancov v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní funkciu verejnej kontroly, posudzuje a

vyjadruje sa k činnosti školy, z pohľadu školskej problematiky.

Prehľad zasadnutí RŠ konaných v období september 2018 – jún 2019

1. Zasadnutie RŠ 25.09.2018

Zasadnutie viedol p. predseda RŠ Ľ. Zásada. Nezúčastnili sa ho  p. Šandala, p. Hejdová, p.

Dercová,  p.  Jadviš  a  p.  Siváková.  Aj  napriek  týmto  chýbajúcim  členom  bola  RŠ

uznášaniaschopná. Na tomto zasadnutí p. Zásada prítomných oboznámil so zmenou v zložení

RŠ. P. Facáková, ktorá bola členkou RŠ za nepedagogických pracovníkov,  ukončila svoje

pôsobenie na ZUŠ Svidník. Na jej miesto podľa Štatútu RŠ zo dňa 10.11.2015 Čl. 4, bod 5

a podľa výsledku volieb zo dňa 24.02.2016 postúpil  p.  František Jadviš. K ďalším bodom

zasadnutia  bol  prizvaný  p.  riaditeľ  M.  Prokop,  ktorý  prítomných  oboznámil s Návrhom

školského vzdelávacieho programu ZUŠ na šk. rok 2018/2019, v ktorom bol doplnený 3. r. II.

st. v HO, TO, LDO a 2. r. II. st. vo VO. Pokračoval  Správou o výsledkoch a podmienkach

výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ za školský rok 2017/2018, ktorá obsahovala aj  Správu

o výsledkoch hospodárenia ZUŠ za rok 2017. Hospodárenie vychádzalo z rozpočtu na rok

2017, pričom rozpočtové pravidlá boli podľa p. riaditeľa dodržané. Členovia RŠ sa zaujímali

o plánovaných  nákupoch  nových  hudobných  nástrojov  a stavebných  plánoch  školy

(parkovisko).

2. Zasadnutie RŠ 03.04.2019

Zasadnutie viedol p. predseda Ľ. Zásada. Nezúčastnili sa ho p. Paligová, p. P. Olejár  a p.

Pilip.  P.  Zásada  prítomných  oboznámil  so  zmenou  v zložení  RŠ.  Zmena  nastala

u delegovaných  zástupcov  zriaďovateľa,  keďže  v jeseni  2018  prebehli  komunálne  voľby.



Mesto Svidník, zastúpené primátorkou mesta Mgr. Marcelou Ivančovou v zmysle § 25 ods. 5

zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na základe § 1 ods. 2 vyhlášky

MŠSR  č.  291/2004  Z.  z.,  ktorou  sa  určujú  podrobnosti  o spôsobe  ustanovenia  orgánov

školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení delegovalo

zástupcov  zriaďovateľa  Ing.  Martu  Jackovú,  Petra  Pilipa,  Mgr.  Pavla  Olejára  a Mgr.

Vladimíra Kaliňáka za člena rady školy pri Základnej umeleckej škole na Ul. Komenského

807/27 vo Svidníku.

Na základe Článku 4 Štatútu RŠ bod 5e (ak dieťa zvoleného zástupcu rodičov prestane byť

žiakom ZUŠ) zaniklo členstvo p. Zasadovej. Podľa zápisnice z voľby zástupcov rodičov do

RŠ konaných dňa 01.03.2016, na jej miesto nastupuje podľa Štatútu RŠ, Článok 4 bod 6  p.

Radovan Olejár. Opäť bol na zasadnutie prizvaný riaditeľ školy, p. M. Prokop. Prítomných

oboznámil s hospodárením školy za rok 2018 a s rozpočtom na rok 2019. V tomto roku má

škola v rozpočte viac o zhruba 35 000€. V roku 2018 to bolo 689 000€ aj s príjmami, v roku

2019 to  je  716 000€ aj  s príjmami.  Štátom schválený koeficient  na  žiaka  bol  93€,  mesto

Svidník prijalo vo svojom VZN, že školské zariadenia budú financované z podielového bodu

90€. Podotkol,  že  to platí  pre  všetky školské zariadenia,  čo sa mu zdalo ako spravodlivý

postup. P. riaditeľ M. Prokop pokračoval s uvedením presného počtu žiakov na škole, čo bolo

864  žiakov,  z toho  385  v individuálnom  a 479  v kolektívnom   odbore.  Na  elokovaných

pracoviskách (Kružlová a Krajná Poľana) z toho študovalo 153 žiakov výtvarný odbor,  čo

znamenalo  o 45  žiakov  menej  ako  v predošlom  školskom  roku.  Taktiež  informoval

o prijímacích skúškach, ktoré boli naplánované na 07.05.2019 a počet zúčastnených detí určí

možnosť druhého termínu. Škola sa snažila nasmerovať žiakov na tie nástroje a kolektívne

odbory,  v ktorých pociťovala  nedostatok  žiakov (akordeón,  dychové nástroje,  VO, LDO).

V diskusnej  časti  zasadnutia  sa  rozoberala  aktuálna  finančná  situácia  školy,  dostatočnosť

priestorového vybavenia školy. 

Zasadnutie  sa  ukončilo  naplánovaním  ďalšieho  stretnutia  20.  júna  2019,  ktoré  sa  však

z časových dôvodov neuskutočnilo.

Svidník, 31.06.2019                                                               Ľ. Zásada, DiS.art
                                                                                                     predseda RŠ


